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INTERPELACJA 
Dotyczy: stanu infrastruktury na Sokołowie 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Zgłosili się do mnie mieszkańcy Sokołowa, dawnej wsi włączonej do Łodzi w 1988 roku. Podobnie jak na innych 
osiedlach miasta, borykają się oni z niedoinwestowaniem infrastruktury, szczególnie drogowej. Mieszkańcom 
przedmieść władze miasta często zarzucają, że wiedzieli, gdzie się osiedlają. W tym przypadku trudno 
postawić taki zarzut – zdecydowana większość mieszkańców mieszka tam od lat, niewiele jest wzdłuż ulicy 
Sokołowskiej nowych domów, powstałych w ciągu ostatnich lat.  

• Czy planowany jest remont ulicy Sokołowskiej (lub jej utwardzenie) na odcinku od mostku na rzece 
Sokołówce do wiaduktu nad S14 (lub dalej, do ulicy Szczecińskiej)? Jaki jest szacowany koszt takiej 
inwestycji? 

• Czy rozważane było wykonanie oświetlenia ulicznego na w/w odcinku drogi? Jaki jest szacowny koszt 
takiej inwestycji?  

• Jaki jest roczny koszt równania ulicy Sokołowskiej?  

Utrudniony jest także dostęp do komunikacji miejskiej. Przed budową S14 mieszkańcy mogli przejść do 
krańcówki Szczecińska przez ulicę Wronią – niestety teraz jest to niemożliwe. Rozwiązaniem problemu 
mogłoby być zbudowanie kładki pieszej nad S14 – czy były prowadzone rozmowy z GDDKiA na ten temat? 
Czy koszt kładki mógłby zostać pokryty przez Dyrekcję?  

Co więcej, mieszkańcy zgłaszali szereg problemów z odwodnieniem ulicy, które prowadzi do utrudnień w 
poruszaniu się nieutwardzoną drogą. Pomóc w tym mogłoby odtworzenie rowu naprzeciwko posesji 
Sokołowska 120 – z pola po północnej stronie drogi po opadach deszczu następuje znaczący spływ 
powierzchniowy, który źle wpływa na stan drogi i utrudnia korzystanie z niej. Niniejszym, proszę o niezwłoczne 
odtworzenie budowę brakującego odcinka rowu.  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




